
Referat styremøte 17.04.23 

Tilstede: Heidi Linnerud, Anne Lise Storkjørren, Mette F. Ystrøm, Sissel Mørch Harms, Yvonne 

Haglund, Anne-Mari Myrèn og Camilla Rødland 

Frafall: Camilla Klufterud 

 

26/23 Godkjenning av referat 

- Ok 

- Sissel og Heidi sjekker videre ifht belysning i oppholdsrom og kjøkken, da styret synes 

alternativet på Bohus var for dyrt. 

27/23 Økonomi 

- Fortsatt god 

- 314 medlemmer 

28/23 Kurs 

- Yvonne tar over kursbiten i styret. Ho møter Heidi 19.04. for å få opplæring. 

- Ingen påmeldinger til utstillingskurs enda-alle i styret oppfordres til å dele på fb. 

- Blodsporkurs i mai er fullt. 

- NW-kurs i mai har to ledige plasser. Dette kan også deles       

- Michelle har foreslått å kontakte de to som står på venteliste på nybegynner AG, og 

styret sier ja til det. Beate blir da med som instruktør. 

- Anne-Mari har fått en mld fra instruktør på valp- og unghundkurset, som ønsker at 

hjelpeinstruktør som er med for å samle timer til Trinn1 instruktør bør få betalt på 

bakgrunn av sin kunnskap og dyktighet. Styret sier nei til dette, da det ikke har vært 

avtalt i forkant av kurset. Alt av betalinger til instruktører på kurs skal avtales på 

forhånd. 

- Blodsporkurset i uke 15 gikk veldig bra. Gode tilbakemeldinger og ivrige ekvipasjer! På 

kurs som settes opp fremover kan det utvides til 8 ekvipasjer, så lenge Kåre får med 

seg sine gode hjelpere       

- Styret blir bedt om å tenke gjennom hvilke kurs vi ønsker å gjennomføre til høsten. 

29/23 Arrangement 2023 

- Hundens dag gjennomføres 24.09.23 

- KM Blodspor er satt til første helga i september, 01.09-03.09.23 

- Camilla holder kontakten videre med de andre gruppene ifht om de vil arrangere KM 

- MT starter opp med grillfest v/sesongstart i august. 

30/23 Gressklipping 

- Rakkestad Sogneselskap kommer med et pristilbud på robotklippere i løpet av uke 17 

- Lasse Harms kommer med et tilbud på klipping med sitteklipper. 



31/23 Eventuelt 

- Det graves ferdig på aktivitetsbanen + rundt brønnen. Rundt brønnen graves det for å 

forhåpentligvis hindre bakterieinnslipp i vannet vårt. 

- Camilla legger inn festet innlegg på fb-sida om at det skal parkeres på sørsida av 

klubbhuset, og IKKE på grusbanen. Hun skriver også at alle som skal bruke banen 

utenom faste treningstider må skrive det på hovedsida på fb for å unngå 

konflikter/kræsj med hverandre. 

- -Camilla gir beskjed til IGP/RIK at de ikke får noen andre dager å trene på nå enn det 

som er ledig, og det er fredag og utenom de faste oppsatte treningstidene. Hun gir 

også beskjed om at de må huske å skrive opp på hovedsida vår når de har tenkt til å 

trene. 

- Det er mye bæsj, sneiper, snus og tyggis rundt på området vårt. Camilla hører med 

Torunn Olsen om hun kan lage noen skilt til oss som vi kan sette opp litt rundt 

omkring som en påminnelse til folk. 

- Hans Ole Stenbro jobber med Husse ifht å bli sponsor for oss. 

- Organisasjonskurs arrangeres på Røde Kors-huset i Rakkestad søndag 14.05.23 Dette 

er lurt og nyttig å få med seg for den/de som er med i styre og stell       

- Årsmøte i NKK avd Østfold arrangeres ved Fredrikstad Brukshundklubb 19.04.23 

- Camilla tar kontakt med Kate og avtaler en dag for overlevering av pc og annet utstyr, 

og litt opplæring på hjemmesida til Sissel og Camilla. 

- Camilla spør Torunn Olsen om hun kan tenke seg å være kontaktperson for Rally-

gruppa, da Linn-Jeanett Krogstad Johansen nå ønsker å fratre rollen. 

 

Neste styremøte 15.05.23 kl18.30 

 

 

19.04.2023 

Camilla Rødland 


